
(16:54:41) TomaszJeska: 5 minut do rozpoczęcia czatu 
(16:54:57) Użytkownik deleted nazywa się teraz kaznodzieja
(16:57:24) Użytkownik Gosc_7988 [~chat@38C7D5.A826C8.F16AA9.68125F] wszedł do pokoju.
(16:58:28) TomaszJeska: Witamy kolejnych gości, za chwilę zaczynamy
(16:59:26) Użytkownik nazywa się teraz StanislawSzczurek
(17:00:09) StanislawSzczurek: Witam serdecznie wszystkich którzy zechcieli poświęcić ten 
popołudniowy czas na naszą wspólną rozmowę. Pozostaję do Państwa dyspozycji przez 
najbliższe 1,5 godziny.
(17:00:11) LukaszJeska: Zaczynamy. Prosimy o zadawanie pytań Panu Stanisławowi 
(17:00:34) Gosc_1616: mówi pan ciągle o dużych inwestorach w Trzebini.A co z małymi 
przedsiębiorcami ????
(17:00:48) witek: Jak pan ocenia afery w po
(17:01:05) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_1616
(17:02:24) StanislawSzczurek: Moje blisko 20 letnie doświadczenie wyniesione z pracy w 
poprzednich firmach poparte wieloma wizytami w gospodarkach rozwiniętych takich jak 
niemiecka, włoska, holenderska mówi mi, że rozwój małych i średnich przedsiębiorstw - 
szczególnie w zakresie usług i serwisu może być podstawą ekonomii w danym obszarze pod 
warunkiem, że te małe i średnie przedsiębiorstwa pracują w orbicie dużych przedsiębiorstw - 
szczególnie produkcyjnych.
(17:02:50) StanislawSzczurek:  szczególnie w zakresie usług i serwisu może być podstawą 
ekonomii w danym obszarze pod warunkiem, że te małe i średnie przedsiębiorstwa pracują w 
orbicie dużych przedsiębiorstw - szczególnie produkcyjnych.
(17:02:53) Użytkownik Gosc_8548 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:03:07) StanislawSzczurek: Znakomitym przykładem jest Fiat z fabryką w Turynie i ok 
6000 małych rodzinnych firm świadczących serwis i usługi dla niego.
(17:03:28) StanislawSzczurek: Dlatego istotnym jest stabilizacja naszych dużych 
przedsiębiorstw, których pozostało nam już przecież niewiele.
(17:03:46) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie witeka
(17:04:01) StanislawSzczurek: witek: Nie znam żadnej afery w PO, czy może Pan przybliżyć 
temat?
(17:04:14) witek: afera hazardowa
(17:04:36) Gosc_6044: Proszę wymienić 3 cechy, które dają Panu przewagę nad obecnym 
burmistrzem?
(17:04:42) witek: oraz wczorajsza o kupczeniu stanowiskami
(17:04:57) lisiczka: Jaka byłaby Pana pierwsza decyzja, którą by Pan podjął jako burmistrz?
(17:05:02) StanislawSzczurek: witek: Ja uważam, że naszego lokalnego samorządu takie afery 
nie dotyczą. Pozostawmy tego typu problemy tym, którzy zajmują się wielką polityką. My 
skupmy się na potrzebach naszych mieszkańców.
(17:05:15) ziom69: Według mnie urząd miasta Trzebini nie funkcjonuje za dobrze. Petenta się 
przemiela i wypluwa, a jego sprawę się odbębnia . Jak Pan chce poprawić pracę urzędu?
(17:05:16) Użytkownik Gosc_1481 [~chat@hidden-79293587.adsl.inetia.pl] wszedł do pokoju.
(17:05:23) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_6044
(17:05:34) StanislawSzczurek: Zaangażowanie w pracę, wiek i doświadczenie, umiejętności w 
kontaktach międzyludzkich.
(17:05:42) Użytkownik Gosc_3659 [~chat@hidden-6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:06:10) Gosc_7988: Jaki  jest Pana sposób na zdobywanie środków unijnych? Wszyscy o tym 
zawsze dużo mówią, a potem mało robią i chyba średnio potrafią…
(17:06:13) StanislawSzczurek: witek: z tego co mi wiadomo, to kupczenie stanowiskami w 
moim przypadku zajmuje się akurat moja konkurencja.
(17:06:32) LukaszJeska: Teraz odpowiedz na pytanie o pierwsza decyzję
(17:06:33) witek: i tu sie pan myli



(17:06:37) Gosc_3659: czy jako profesjonalista, wie Pan w czyjej kompetnecji leży podejmowanie 
decyzji co do zaciągnięcia kredytów w Gminie - Burmistrza czy Rady 
(17:07:01) StanislawSzczurek: Zaproszenie współpracowników z Urzędu w Trzebini na 
krótkie spotkanie i rozmowę o naszej służebnej roli wobec mieszkańców Trzebini.
(17:07:25) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie  ziom69
(17:07:37) witek: a co  z rodami co rzadza trzebinia
(17:07:59) StanislawSzczurek: Jestem przekonany, że w urzędzie w Trzebini mamy wielu 
bardzo dobrych pracowników. Natomiast zła jest organizacja pracy, brak jest jasno 
określonych kompetencji urzędników oraz właściwego nadzoru nad pracą. 
(17:08:14) Gosc_9575: ZA co pan lubi Trzebinię, a co pana w niej denerwuje?
(17:08:22) StanislawSzczurek: Jasno sprecyzjowane zakresy zadań na pewno wyzwolą w 
pracownikach nowy potencjał i pozwolą lepiej obsłużyć naszych mieszkańców.
(17:08:50) Gosc_6044: Proszę w kilku prostych StanislawSzczurek łowach powiedzieć co dla Pana 
oznacza hasło "rozwój gospodarczy" Trzebini? Na czym ma to polegać? Od czego zacząć Jakie 
mamy atuty? czy nie zaprzepaściliśmy już swojej szansy przez ostatnie 12 lat?
(17:09:01) LukaszJeska: teraz odpowiedź na pytanie o zdobywaniu środków unijnych od 
Gosc_7988
(17:09:29) Użytkownik Gosc_1616 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:09:31) StanislawSzczurek: Prawda, że najłatwiej zawsze przychodzi mówić. Największe 
możliwości co do zdobywania środków unijnych tkwią w pracownikach odpowiedniego 
wydziału urzędu miasta. Znam ich i wiem, że potrafiliby dużo więcej z siebie dać.
(17:10:01) StanislawSzczurek: Podstawą wszelkiego sukcesu jest zawsze współdziałanie: rada 
miasta, burmistrz i jego współpracownicy.
(17:10:12) Użytkownik Gosc_7988 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:10:28) StanislawSzczurek: A znakomitym przykładem, że jest to sposób skuteczny są 
środki pozyskane na rewitalizację rynku. Że źle prowadzona - to już inna sprawa. 
(17:10:46) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie od Gosc_3659
(17:11:35) StanislawSzczurek: Z wnioskiem o zaciągnięcie kredytu występuje burmistrz, 
natomiast musi być podjęta uchwała rady miasta aby kredyt mógł być zaciągnięty. Dlatego nie 
jestem przeciwnikiem kredytów, natomiast jestem zdecydowanym wrogiem kredytów 
przejadanych. 
(17:11:46) Gosc_3659: w swojej ulotce obarcza Pan kontrkandydata, że zostawił 39 mln długu, czy 
jako radny ostatnich dwóch kadencji, brał Pan udział i oddawał swój głos przy podejmowaniu 
decyzji w sprawie zaciągnięcia kredytów i czy kiedykolwiek był Pan przeciw podjęciu przez radę 
takiej decyzji 
(17:11:48) LukaszJeska: Teraz pytanie od Gosc_9575 (o trzebini)
(17:12:23) StanislawSzczurek: Trzebinię lubię za moją żonę i moją rodzinę, przyjaciół i jej 
mieszkańców oraz klimat jakiego doświadczyłem pełniąc funkcję przewodniczącego rady 
miasta i radnego w czasie spotkań w naszej gminie.
(17:13:07) StanislawSzczurek: A denerwuje mnie brak dialogu społecznego i brak 
bezpośredniego kontaktu burmistrza z mieszkańcami - co dało się zauważyć w czasie moich 
wielu spotkań, które prowadziłem z mieszkańcami przez ostatnie miesiące. 
(17:13:15) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie o hasło "rozwój gospodarczy" od Gosc_6044
(17:14:25) StanislawSzczurek: Wizyta ministra Grada i osób mu towarzyszących oraz 
deklaracje jakie padły dowodzą, że absolutnie nie zaprzepaściliśmy szansy. 
(17:15:04) StanislawSzczurek: Natomiast dla mnie rozwój gospodarczy to jest: powstanie 
strefy małych, średnich przedsiębiorstw na terenie przy autostradzie dofinansowane ze 
środków unijnych, wsparcie działalności firm na terenie po zakładach metelurgicznych, 
(17:15:10) StanislawSzczurek: oraz ożywienie gospodarcze rejonu rynku po rewitalizacji.
(17:15:50) LukaszJeska: teraz pytanie od Gosc_3659 (o długu)
(17:16:13) StanislawSzczurek: Przypominam, że w czerwcu 2008 roku w geście protestu 
przeciwko polityce finansowej prowadzonej w gminie Trzebinia zrezygnowałem z funkcji 



przewodniczącego rady miasta.
(17:16:48) Gosc_6044: A jak zamierza Pan "zasypać" dziurę budżetową. Obecnie mamy ponad 30 
mln długu?
(17:16:49) StanislawSzczurek: Również w czasie sesji budżetowych zwracałem uwagę, że 
dochody gminy - szczególnie ze sprzedaży nieruchomiści były przeszacowane w stosunku do 
wykazywanej aktywności.
(17:17:10) ziom69: Jak skłonić dzieci i mlodzież do aktywnego wypoczynku, do uprawiania sportu, 
a nie wlóczeniu się z papierosem i piwem ?
(17:17:26) StanislawSzczurek: W związku z tym nie ponoszę odpowiedzialności za zadłużenie 
gminy. Przypominam również, że kończąc tamtą kadencję jako przewodniczący rady miasta 
pozostawiałem gminę z bilansem +3mln.
(17:17:45) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie Gosc_6044 o dziurze 
budżetowej
(17:18:03) lisiczka: Co ze sprawami bezpieczeństwa w gminie? Ostatnio zanotowano w mieście i 
sołectwach wzrost przestępczości m.in. przez wlamania, kradzieże w domach prywatnych, rozboje 
przed sklepami czy wymuszenia rozbójnicze na uczelniach. (pisze o tym ciągle lokalna prasa) Czy 
ma Pan jakiś pomysł na to żeby w tym temacie coś zrobić aby było lepiej?
(17:18:22) Gosc_3659: składając rezygnację podał Pan inna przyczynę i po rezygnacji jakiegoś 
protestu nie można bylo zauważyć, a czy kiedykoliwek w taki mrazie  łosował Pan przeciw 
kredytom czy budżetowei czy absolutorium aby uchronić Gminę przed zatopionq łą polityką 
finansowa 
(17:18:40) StanislawSzczurek: Ten kto będzie obiecywał, że w ciągu kadencji zlikwiduję 
całkowicie zadłużenie gminy będzie opowiadał nierealne rzeczy. Pierwszym i podstawowym 
krokiem zawsze są oszczędności, które jak podkreślałem zacznę od siebię powołując tylko 
jednego wice burmistrza.
(17:19:17) StanislawSzczurek: Istnieje też wiele kosztów, które można stosunkowo łatwo 
zmniejszyć nie powodując uciążliwości dla naszych mieszkańców. 
(17:19:57) StanislawSzczurek: Drugie to jest zwiększenie dochodów. Zwiększenie dochodów 
można osiągnąć wyłącznie poprzez wzrost dochodów dla gminy - nie mylić z przychodami, 
które są niczym innym jak zaciąganymi kolejnymi kredytami. 
(17:20:14) StanislawSzczurek: I które w konsekwencji powodują dodatkowe obciążenie 
budżetu gminy.
(17:20:20) StanislawSzczurek: W roku 2011 - ok 3mln.
(17:20:39) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie od ziom69 (o aktywnym wypoczynku)
(17:21:35) kaznodzieja: oszczednosci z tytulu rezygnacji v-ce burmistrza to chyba znikoma kwota? 
jakie inne oszczednosci Pan przewiduje? zwolnienia? a moze zwiekszenie podatków - to tez w 
koncowym rachunku zmniejszy dlug???
(17:21:42) StanislawSzczurek: Myślę, że jedną z gorszych ofert jaką niestety mamy w naszej 
gminie to oferta dla ludzi młodych. Dlatego musimy postawić na poprawę efektywności 
wykorzystania sal gimnastycznych, boisk, rozwój tej infrastruktury, ale również na rozmowę 
z młodymi ludźmi na temat ich oczekiwań. 
(17:22:25) StanislawSzczurek: Ponieważ zauważyłem, że wiele osób w wieku powyżej 40 lat 
uważa, że najlepiej wiedzą czego potrzeba nastolatką. A ja uważam, że przede wszystkim na 
ten temat powinniśmy rozmawiać z młodzieżą. 
(17:22:33) Gosc_7879: Dobry wieczór panie Stanisławie, mam takie pytanie, co dalej z orlikami?? 
Czy pan ma jakąś wiedzę w tej kwestii? To jest fajna rzecz dla dzieci, mój syn ma dopiero 4 lata, 
ale liczę że już niedługo mógłby z takiego boiska skorzystać.
(17:23:20) StanislawSzczurek: Chciałbym aby w najbliższej kadencji powstały dwie nowe sale 
gimnastyczne, abyśmy odzyskali dla dzieci i młodzieży z Sierszy boisko po górniku Siersza 
oraz żebyśmy wybudowali przynajmniej jednego orlika i boisko treningowe ze sztuczną trawą 
przy MKS-ie. 
(17:23:34) StanislawSzczurek: A także skate park w osiedlu Krze. 



(17:24:04) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie o bezpieczeństwie w gminie
(17:24:51) StanislawSzczurek: Bezpieczeństwo to jest pojęcie dużo szersze i nie wiązałbym go 
wyłącznie z problemami kradzieży i rozbojów ale również z poczuciem bezpieczeństwa co do 
ochrony zdrowia naszych mieszkańców, możliwości pozyskiwania pracy i odpowiednio 
zorganizowanej edukacji.
(17:24:57) Gosc_6044: Panie Stanislawie, co z sołectwami? Czy możemy liczyć na boisko w 
Dulowej? Tam jest piękny teren obok OSP.
(17:25:03) Gosc_4068: Skate part brzmi niezle tylko za co ?????
(17:26:06) StanislawSzczurek: Nie ukrywam, że mam przygotowany program "Bezpieczna 
gmina - bezpieczna Trzebinia" - wykorzystuje on doświadczenia innych miast, które 
skutecznie ten program wdrożyły i uwzględniając specyfikę naszego terenu oraz instytucje 
działające na naszym terenie pomaga w poprawie bezpieczeństwa i komfortu życia naszych 
mieszkańców. 
(17:26:45) StanislawSzczurek: Łączy on współpracę zarówno policji jak i wielu innych 
instytucji, jednostek organizacyjnych miasta i przedsiębiorców oraz szkoły, w których 
prowadzone są działania profilaktyczne. 
(17:27:05) Pretender: witam ;]
(17:27:14) LukaszJeska: witamy :)
(17:27:43) StanislawSzczurek: Jestem przekonany, że wdrożenie tego programu jak również 
kontynuacja programu rozwoju monitoringu w naszej gminie, budowa przychodni zdrowia z 
prawdziwego zdarzenia spowodują zwiększenie poczucia bezpieczeństwa wśród naszych 
mieszkańców.
(17:27:58) Gosc_3659: na czym polegał Pana protest po rezygnacji z funkcji przewodniczącego i 
czy kiedykolwiek glosowal Pan przeciwko zaciągnięciu kredytu, przeciwko budżetowi lub 
przeciwko absolutorium dla burmistrza 
(17:28:15) LukaszJeska: Odpowiedź na pytanie Gosc_3659 o powodzenie rezygnacji
(17:28:27) LukaszJeska: Gosc_3659, cierpliwości :)
(17:28:33) Użytkownik Gosc_7879 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(17:28:52) StanislawSzczurek: Przez ostatnie 2 lata w czasie sesji absolutoryjnych 
wstrzymywałem się od głosu dając w ten sposób dowód braku aprobaty dla sposobu 
wydatkowania pieniędzy w naszej gminie. 
(17:29:22) ziom69: Ta strefa gospodarcza to tak naprawdę na czym miałaby polegać? Może Pan 
podać przykład? Aaaaaa, i o jakim obszarze mowimy?
(17:29:28) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie kaznodzieja o v-ce burmistrzu i 
oszczednosciach
(17:29:40) Gosc_4583: w dostarczonej ostatnio do domów Pana ulotce twierdzi Pan, że przez 12 lat 
obecny burmistrz nic nie zrobił, czy według Pana budowa kanalizacji, rewiatliacaj rynku, 
rekultywacja zbiornika górka, budownictwo - dwa bloki tbs czy mieszkania socjalne w sierszy, 
orilki boiska, czy budowa i modernizacja wielu kilometrów dróg w znaczącej części finansowane ze 
środków zewnętrznych to NIC?
(17:30:09) StanislawSzczurek: W najbliższej kadencji wiek emerytalny w urzędzie miasta 
osiągnie około 30 pracowników. W związku z tym oszczędności przyjdą w sposób naturalny i 
nie wymagają żadnych gwałtownych ruchów.
(17:30:31) Gosc_3659: a czy glosowal Pan kiedykolwiek przeciwko zaciagnieciu kredytu 
(17:31:06) Użytkownik Gosc_4068 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:31:15) StanislawSzczurek: Określenie, że znikoma kwota dotyczy oszczędności na jednej z 
funkcji vice burmistrza myślę, że jest nie zgodne z prawdą. Bo w skali kadencji oceniam to na 
około 500 tys złotych. A ponad to, jest niezwykle ważne aby samemu dawać przykład 
oczekując oszczędności od innych.
(17:31:44) StanislawSzczurek: Podatki w gminie Trzebinia są już na wysokim poziomie i 
przypominam, że jako rada miasta nie wyraziliśmy zgody na podwyższenie podatków na rok 
2011.



(17:31:54) Behemot_film: czy to oznacza, ze do tej pory 30 urzednikow bylo zbednych i nie 
zostana oni zastapieni po przejsciu na emeryture?
(17:32:02) Gosc_6044: Czekam na odpowiedź w kwestii sołectw.
(17:32:28) kaznodzieja: czyli naturalna selekcja bez podejmowania niewygodnych decyzji...
(17:32:38) LukaszJeska: teraz odpowiedź na pytanie o orlikach
(17:33:09) StanislawSzczurek: Nie ukrywam, że z racji mojej działalności w Platformie 
Obywatelskiej będę się starał przekonać premiera Tuska aby program budowy boisk był dalej 
kontynuowany przy wsparciu z budżetu Państwa. 
(17:33:21) LukaszJeska: Gosc_6044: Twoje pytanie jest następne
(17:33:43) Użytkownik Gosc_4583 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:33:43) Gosc_4070: Chwali się pan że przyłożył rękę do nowej inwestycji w elektrowni. Ok., 
wszystko świetnie. Ale co np. ze strefami po zakładach metalurgicznych, Trzebionce, Kopalni 
Siersza? Nie można o nich zapominać!
(17:33:54) StanislawSzczurek: Niewątpliwie powinniśmy zabiegać o to, aby były to boiska 
maksymalnie wielofunkcyjne. Postaram się również przekonać marszałka województwa, pana 
Marka Sowę, aby województwo wspierało program Orlik Plus.
(17:34:31) LukaszJeska: Teraz pytanie od Gosc_6044 o orlikach w solectwach
(17:34:34) Użytkownik Gosc_3659 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:35:10) StanislawSzczurek: Pragnę przypomnieć, że przez kilka ostatnich lat 
inwestowaliśmy w boisko przy szkole podstawowej w Dulowej i na dzień dzisiejszy 
istotniejszym tematem było by dobre wykorzystanie tego obiektu. Przypuszczam, że są 
miejsca, które bardziej potrzebują Orlika.
(17:35:20) LukaszJeska: teraz odpowiedź na pytanie od Gosc_4068 o skate park
(17:35:36) LukaszJeska: Prosimy o cierpliwość mamy kilka pytań w kolejce
(17:36:19) Użytkownik Gosc_6044 nazywa się teraz bartek1
(17:36:35) StanislawSzczurek: Rozmawiałem niedawno z osobą, którą spotkałem zupełnie 
przypadkowo i która uświadomiła mi, że skala kosztów budowy skate parku nie jest aż taka 
wysoka jak czasami sobie to wyobrażamy.
(17:36:44) StanislawSzczurek:  Więc moje zdanie jest taki, że lepiej wydać pieniądze na 
budowę skate parku niż na wymianę masową przystanków autobusowych jaką nam 
zafundowano w ostatnich miesiącach za nasze publiczne pieniądze.
(17:37:29) LukaszJeska: teraz pytanie od ziom69 o strefie gospodarczej
(17:37:45) Użytkownik Gosc_3659 [~chat@hidden-6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:38:11) StanislawSzczurek: Jak już wcześniej wspomniałem moim priorytetem byłby teren 
należący do gminy znajdujący się przy autostradzie. Ponieważ zagospodarowanie tego terenu 
dało by nam szansę nie tylko pozyskania inwestorów, ale również pieniędzy z tytułu sprzedaży 
tych terenów.
(17:38:23) Gosc_9575: Pan nam o komputerach i nowych technologiach, a tradycyjna ksiazka 
umiera. Co z naszą biblioteką publiczną?
(17:38:52) StanislawSzczurek: W ten sposób pozyskane pieniądze winniśmy inwestować w 
rozwój infrastruktury np na terenie po byłych zakładach metalurgicznych, albo we 
współpracy z likwidatorem na terenie po ZG Trzebionka.
(17:39:37) Gosc_4638: Jak się ma informaja o bezczynności burmistrza do informacji prasowej że 
gmina trzebinia w ciągu ostatnich czterech lat na inwestycje przeznaczyła najwięcej w powiecie w 
przeliczeniu na jednego mieszkańca 
(17:39:57) LukaszJeska: teraz odpowiedz na pytanie Gosc_4583 (o ulotce)
(17:40:28) ziom69: Jestem nauczycielem jednej ze szkół w Trzebini i slyszalem że zamierza Pan 
zamknąć jedną ze szkół w Trzebini. Czy to prawda ?
(17:40:30) StanislawSzczurek: To są tylko przykłady wywiązania się burmistrza ze swoich 
obowiązków, których wypełniania podjął się i za które był opłacany przez mieszkańców naszej 
gminy. Co do rewitalizacji to jesteśmy daleko w lesie i ocena sposobu prowadzenia jej jest w 



społeczeństwie jednoznacznie negatywna.
(17:40:34) bartek1: Ktoś rozpowiada plotki, że Pan bedzie Pan likwidował kluby sportowe, szkoły, 
boiska. Jak Pan mysli kto to robi i co Pan na to?
(17:41:01) StanislawSzczurek: Natomiast jeżeli chodzi o kanalizacje to przypominam, że 
beneficjentem programu spójności było RPWiK. 
(17:41:23) LukaszJeska: teraz odpowiedź na pytanie od Gosc_3659 o zaciąganiu kredytów
(17:41:51) StanislawSzczurek: Gosc_3659: Przyznam szczerze, że nie pamiętam.
(17:42:13) LukaszJeska: Teraz pytanie od Behemot (o 30 zbędnych urzędników)
(17:42:13) Gosc_6432: czy to prawda ze jest Pan chlowiekiem zamoznym i posiada Pan wlasna 
firme?
(17:43:14) StanislawSzczurek: Moim zdaniem lepsza organizacja pracy daje możliwość 
zmniejszenia ilości urzędników, nie pogarszając obsługi naszych mieszkańców a jednocześnie 
zwiększenie kompetencji i jaśniejsze określenie zadań da szansę rozwoju i awansu jak również 
lepszych wynagrodzeń dla tych pracowników, którzy pozostaną w urzędzie. 
(17:43:27) StanislawSzczurek: Oczywiście jest to proces ewolucyjny, mówimy o skali kadencji.
(17:43:40) Użytkownik Gosc_4638 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:43:53) Gosc_3659: co Pan osiągnał jako radny ostatnich dwóch kadencji i jako przewodniczący 
przez półtorej
(17:43:55) Użytkownik Behemot_film nazywa się teraz Behemot
(17:44:04) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie Gosc_4070 o nowej inwestycji 
w elektrowni
(17:45:15) Gosc_5131: Podobno jacyś pracownicy Urzędu Miasta w Trzebini mieszkający na stale 
w Chrzanowie mimo wszystko glosowali w 1 turze w Trzebini. Czy wie Pan coś na ten temat? 
Pewnie to pogloska ale zapytać nie zaszkodzi.
(17:45:22) StanislawSzczurek: Jeżeli chodzi o tereny po ZG Trzebionka i po Kopalni Siersza 
to są to tereny nie będące własnością gminy i w tym przypadku rola burmistrza musi polegać 
przede wszystkim na intensyfikowaniu kontaktów między potencjalnymi inwestorami a 
właścicielami - czyli likwidatorem Trzebionki i Spółką Restrukturyzacji Kopalń (właścicielem 
terenu po kopalni Siersza)
(17:45:29) Gosc_3659: no dziwić może troche, że podejmując taki korok w ramach protestu, nie 
pamieta Pan swoich decyzji w najwazniejszych sprawach finansowych dla gminy 
(17:46:01) StanislawSzczurek: Co do zakładów metalurgicznych jak wcześniej zaznaczyłem 
trzeba przede wszystkim wesprzeć tych, który już są tam obecni - na przykład poprzez 
poprawę jakości dróg wewnatrz tej strefy. 
(17:46:35) StanislawSzczurek: Celem dalekosiężnym winna być likwidacja hałdy po 
zakładach metalurgicznych we współpracy z przedsiębiorcami z tego terenu. 
(17:47:20) StanislawSzczurek: Akurat tak się składa, że przy okazji uchwalania planu 
miejscowego dotyczącego części zakładów metalurgicznych wspierałem działających tam 
przedsiębiorców aby zapobiec ograniczeniu możliwości rozwoju ich działalności. 
(17:47:31) StanislawSzczurek: Dotyczyło to 6 przedsiębiorstw.
(17:48:09) StanislawSzczurek: Spotkanie przedsiębiorców z burmistrzem, do którego 
doprowadziłem spowodowało pozytywne skutki dla ich działalności w kontekście nowego 
planu zagospodarowania.
(17:48:35) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_9575 - co z naszą biblioteką publiczną?
(17:49:48) StanislawSzczurek: Jako radny komisji edukacji brałem kiedyś udział w 
posiedzeniu komisji, na którą przyszły 2 pracownice naszej biblioteki miejskiej i przedstawiły 
program i koncepcję przyszłej biblioteki multimedialnej, który niewątpliwie spotkał się z dużą 
aprobatą wszystkich obecnych.
(17:50:54) StanislawSzczurek: Niestety zawirowania personalne, które powstały wokół 
biblioteki spowodowały, że stracono z oczu to co najistotniejsze. Jestem przekonany, że 
rozmowa, mediacja i wypracowanie konsensusu da szansę abyśmy te marzenia, które wtedy 
zostały pokazane mogli w przyszłości spełnić.



(17:51:13) LukaszJeska: Teraz odpowiedź dla Gosc_4638 (bezczynność burmistrza a informacja 
prasowa o inwestycjach) 
(17:51:15) Behemot: czy uwaza Pan, ze mozliwa jest likwidacja dziwnego tworu, jakim jest 
ZKKM, a nastepnie wylonienie na szczeblu powiatowym w drodze przetargu przewoznika(ow), do 
kontaktow z ktorym wyznaczyc mozna 1 lub 2 osoby ze Starostwa?
(17:51:30) StanislawSzczurek: Wszystko zależy od tego w jaki sposób przeliczane są średnie i 
budowane statystyki. 
(17:51:52) LukaszJeska: Teraz pytanie o zamknięciu jednej ze szkół od ziom69
(17:52:56) StanislawSzczurek: Nauczony doświadczeniem wynikającym z próby reformy 
edukacji w roku 2008 przede wszystkim chciałbym się skupić w najbliższej kadencji na 
wsparciu działalności szkół w Czyżówce i Płokach prowadzonych przez inne jednostki niż 
samorząd gminny. 
(17:53:02) StanislawSzczurek: Nie przewiduje zamykania szkół.
(17:53:20) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie o likwidacji klubów 
sportowych
(17:53:31) Użytkownik Gosc_3659 opuścił pokój (quit: Ping timeout: 121 seconds).
(17:55:01) Gosc_6178: Jeśli zostanie Pan burmistrzem, to drogi beda lepiej odniezane niez teraz? 
(17:55:09) Użytkownik Gosc_3659 [~chat@hidden-6289ea2b.internetdsl.tpnet.pl] wszedł do 
pokoju.
(17:55:19) StanislawSzczurek: Pragnę podkreślić że rozpowiadane plotki są nie uzasadnione a 
osoby które je rozpowszechniają nie znają ustawy o samorządzie gminnym która 
jednoznacznie określa zadania własne gminy i ktoś kto pracował 8 lat w samorządzie nie może 
podejmując się kandydowania na funkcję burmistrza nie mieć świadomości, co do roli gminy 
wobec społeczeństwa.
(17:55:47) LukaszJeska: Pan Stanisław odpowiada na pytanie od Gosc_6432( o zamożności i 
własnej firmie)
(17:56:30) StanislawSzczurek: Pojęcie zamożności jest kwestią względną, każdy ocenia ją 
inaczej. Na pewno kandydując na funkcję burmistrza nie robię tego z powodów finansowych. 
(17:56:48) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie o osiągnięcia jako radny i przewodniczący
(17:57:55) StanislawSzczurek: Zgodnie z zapisami ustawy o samorządzie, która jasno 
precyzuje rolę przewodniczącego rady miasta organizowałem pracę rady oraz prowadziłem 
sesje rady miasta. Myślę, że ci, którzy mieli okazje brać udział w tych sesjach mogli się 
przekonać, że zarówno sesje jak i ja sam osobiście byliśmy przygotowani.
(17:58:13) Gosc_9575: Czy stawia Pan na rozwój mlodych i ambitnych ludzi w gminie czy 
zdecydowanie prym wiodą ci bardziej doświadczeni w prowadzeniu malych i średnich 
przedsiębiorstw?
(17:58:19) lisiczka: Czy przywróci Pan zlikwidowane przez Adamczyka świetlice szkolne ? To 
duży klopot dla rodziców którzy dlugo pracują.
(17:58:34) StanislawSzczurek: Sesje przebiegały sprawnie , koncentrując się na 
merytorycznych zadaniach rady miasta. Pragnę też powiedzieć, że jestem wrogiem słowa, 
którego niektórzy używają bardzo chętnie, a które brzmi "załatwić".
(17:59:08) StanislawSzczurek: Uważam, że wszelkie działania winny być prowadzone w 
sposób planowy i wynikać wyłącznie ze strategii gminy, planów zagospodarowania i zadań 
własnych gminy określonych w ustawie.
(17:59:30) LukaszJeska: Odpowiedź dla Gosc_5131 o tym że urzędnicy z trzebini mieszkający w 
chrzanowie głosowali w I turze w trzebini
(18:00:22) StanislawSzczurek: Z tego co jest mi wiadomo mieliśmy do czynienia z takim 
zjawiskiem i nasz komitet wyborczy wysłał w tej sprawie stosowne zapytanie do Pana 
Burmistrza jak również do Sędziego Komisarza w Krakowie. 
(18:01:06) StanislawSzczurek: Jeżeli te informacje się potwierdzą to jest mi przykro, że 
czynione są próby nieuczciwych działań. Na pewno my jako komitet potępiamy takie 
działania. 



(18:01:46) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie Behemot o likwidacje ZKKM
(18:02:15) StanislawSzczurek: Myślę, że włączenie w to starostwa było by o tyle utrudnione, 
że zapisy ustawy o samorządzie, obowiązek organizacji transportu na terenie gminy składają 
na barki samorządu gminnego. 
(18:02:53) LukaszJeska: Do końca czatu zostało 30 minut
(18:03:07) StanislawSzczurek: Jeżeli chodzi o ZKKM to po pierwsze uważam, że nie należy 
szkodzić, czyli działania względem tej struktury winny być takie, aby nie spowodować 
dodatkowych uciążliwości dla naszych mieszkańców. A ostateczna decyzja winna stanowić 
uzgodnienia poczynione wspólnie przez gminy.
(18:03:47) LukaszJeska: odpowiedz dla Gosc_6178 o odśnieżaniu dróg 
(18:04:09) StanislawSzczurek: Myślę, że mamy wszyscy świadomość, że czasami przyroda jest 
silniejsza od najlepszego sprzętu jakim dysponujemy jako ludzie. Składanie obietnic, że 
zawsze wygramy z przyrodą moim zdaniem jest bez pokrycia. 
(18:05:01) StanislawSzczurek: I uważam osobiście, że większym problemem niż odśnieżanie 
ulic jest odśnieżanie chodników. Bo w wielu miejscach mamy wykonane chodniki z których 
nie można korzystać w okresie zimowym i ten temat stałby się dla mnie większym priorytetem 
niż samo odświeżanie ulic.
(18:06:04) LukaszJeska: teraz odpowiedz na pytanie Gosc_9575
(18:06:06) StanislawSzczurek: Ja pragnę nadmienić, że wiek nie jest kryterium, które określa 
przydatność człowieka do prowadzenia własnego przedsiębiorstwa. Również takim kryterium 
nie jest płeć. 
(18:06:53) StanislawSzczurek: Moja wieloletnia praca w kontaktach z międzynarodowymi 
firmami nauczyła mnie, że bardzo dobrym przedsiębiorcą może stać się młody człowiek, ale 
również człowiek, który ma już za sobą pewne doświadczenie zawodowe - zarówno mężczyzna 
jak i kobieta. 
(18:07:13) Gosc_8111: Jaki ma pan pomysł na Balaton???? miejsce z którego Trzebinia jest 
najbardziej znana w regionie !!!! W tym momencie nie ma infrastruktury nie ma niczeo!!! Czy 
można coś zrobićczy nie ma szans na zmiany????
(18:07:14) lisiczka: Co ze świetlicami? Jestem rodzicem który dlugo pracuje i świetlice byly dla 
mnie dużą pomocą.
(18:07:16) Krzysio: Witam @ll
(18:07:28) StanislawSzczurek: Na pewno będę nakłaniał młodych Trzebinian aby swój los 
brali w swoje ręce. Będę mógł również w tym względzie służyć własną radą, doświadczeniem 
własnym jak i moich znajomych. 
(18:07:35) LukaszJeska: Pan Stanisław odpowiada na pytanie lisiczka o zlikwidowanych 
świetlicach
(18:08:05) Użytkownik lisiczka opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:09:01) StanislawSzczurek: Z tym pytaniem zetknęliśmy się po raz kolejny i ja myślę, że 
jest to dość oczywiste, że dzieci rodziców pracujących dłużej muszą mieć zapewnioną opiekę. 
Jest to naszym obowiązkiem i nie możemy brakiem takich świetlic blokować możliwości 
podejmowania pracy na przykład w Krakowie, gdzie czas potrzebny na dojazd powoduje, że 
dzień pracy znacząco się wydłuża.
(18:09:15) bartek1: Co Pan sadzi o zatrudnianiu przez obecnego burmistrza na stanowiska 
urzednicze osób bez konkursu?
(18:09:26) LukaszJeska: Teraz pytanie o pomyśle na Balaton
(18:09:45) Gosc_6178: Burmistrz Adamczyk chwali się w swojej gazetce wyborczej tytułami 
"Teraz Polska" i "Najlepszy Burmistrz". Co Pan na to?
(18:10:15) StanislawSzczurek: W tej chwili jest opracowywana koncepcja zagospodarowania 
Balatonu, który podlega pod konserwatora przyrody i którego tylko niewielka część może być 
zagospodarowana elementami na przykład zabudowy kubaturowej. 
(18:10:39) StanislawSzczurek: Ja jestem osobiście zwolennikiem małych, ale konkretnych 
kroków, zamiast wielkich nigdy nie zrealizowanych pomysłów i idei. 



(18:11:35) StanislawSzczurek: W związku z tym na Balatonie winniśmy zapewnić czysty 
piasek, czyste sanitariaty, bezpieczne miejsce do kąpieli. A wokół Balatonu oznakowane 
parkingi. Tym winien się zająć ten komu powierzymy zarządzanie Balatonem. 
(18:11:43) StanislawSzczurek: A my jako gmina musimy go w tym wesprzeć. 
(18:12:16) Krzysio: Swietlice to nie tylko pomoc dla rodziców odbierajacych później dzieci a;e 
także pomoc dla nauczycieli  - co zrobic gdy część dzieci jest na zawodach, część na wyjazdach, 
część nie chodzi na religię itp tzn dzieci które maja coś podobnego do "okienka wolnego" w czasie 
lekcji i do tego potrzebne a świetlice także. kaznodzieja zda szkoła boryka się terz z wciskaniem 
innycm nauczycielom zastępstw, 
(18:12:24) StanislawSzczurek: Po opracowaniu koncepcji przedstawimy ją społeczeństwu do 
akceptacji, tak aby nie było dyskusji post factum tak jak to ma miejsce w przypadku rynku.
(18:12:34) Gosc_8111: taki balaton by mi odpowiadał
(18:12:39) LukaszJeska: Krzysio: dokoncz bo ucielo koncowke
(18:12:45) LukaszJeska: Pan Stanisław odpowiada na pytanie bartek1 o zatrudnieniu do UM bez 
konkursów
(18:13:05) Krzysio: Swietlice to nie tylko pomoc dla rodziców odbierajacych później dzieci a;e 
także pomoc dla nauczycieli  - co zrobic gdy część dzieci jest na zawodach, część na wyjazdach, 
część nie chodzi na religię itp tzn dzieci które maja coś podobnego do "okienka wolnego" w czasie 
lekcji i do tego potrzebne StanislawSzczurek a świetlice także. kaznodzieja zda szkoła boryka się 
terz z wciskaniem innycm nauczycielom zastępstw, 
(18:13:10) StanislawSzczurek: Co do sposób zatrudniania i ilości osób zatrudnianych w 
urzędzie radykalnie różnimy się z obecnym burmistrzem. 
(18:13:10) bartek1: Jako jeden z nielicznych osob znanych w Trzebini przychodzi Pan na różne 
spotkania ze swoją żoną. To nowa jakość w naszej gmnie. Czy możemy liczyć, że jako burmistrz 
bedzie Pan nadal przychodzil z żoną na spotkania? 
(18:13:30) LukaszJeska: Krzysio: daj ostanie zdania tylko bo się to nie mieści
(18:13:58) LukaszJeska: teraz pytanie od Gosc_6178 
(18:14:08) Krzysio: Za prezentację jako osoba publiczna a także w dużej mierze jako osoba 
prywatna wraz z żona duzy plus od Krzysia :)
(18:14:20) StanislawSzczurek: A co one przyniosły gminie poza kosztami? Mogę powiedzieć 
jedno, przestanę kolekcjonować dyplomy, certyfikaty i puchary a skupie się wyłącznie na 
zarządzaniu gminą.
(18:15:20) LukaszJeska: Krzysio, odpowiedz na Twoje pytanie
(18:15:53) LukaszJeska: Czat będzie trwał jeszcze 15 minut prosimy zadawać kolejne pytania
(18:16:02) StanislawSzczurek: Pragnę przypomnieć, że gmina ma jednostkę, która nazywa się 
TCA i to ta jednostka we współpracy z dyrektorami poszczególnych szkół winna rozwiązywać 
konkretne problemy. Jeżeli zostanę burmistrzem to chętnie podejmę dyskusję w tym temacie.
(18:16:27) Krzysio: i do tego potrzebne są swietlice. Kazda szkoła boryka się z teraz z wciskaniem 
uczniów nauczycielom w ramach zastepstw, godzin dyrektorskiechjako zamiana za opiekę w 
świetlicy.
(18:16:37) Gosc_9575: Jak pan postrzega sam siebie?czy zaklada Pan maski w róznych sytuacjach 
zyciowych?
(18:17:01) LukaszJeska: bartek1, teraz odpowiedź na Twoje pytanie (o przychodzeniu z żoną na 
spotkania)
(18:17:03) Gosc_8111: czy interesuje się pan piłką nożną? Jaka jest ulubiona drużyna?
(18:17:08) Gosc_2347: Czego by Pan życzy odchodzącemu burmistrzowi Adamczykowi ?
(18:17:25) StanislawSzczurek: Jak wcześniej nadmieniłem jedną najważniejszą rzeczą za 
którą lubię Trzebinię jest moja żona. Jestem dumny z tego, że mam przy swoim boku tak 
wspaniałą osobę i zapewniam, że jeżeli będzie to tylko możliwe to zawsze będzie mi 
towarzyszyć.
(18:17:57) Gosc_5666: Jak Pan się zapatruje na bezrobotnych pijaków, którzy dostają pieniądze z 
urzędu czy ops. Płaci się im za obiady i inne dogodności, kiedy człowiek musi zarobić na chleb i 



masło?
(18:18:00) LukaszJeska: Pan Stanislaw odpowiada na pytanie Gosc_9575 
(18:19:29) StanislawSzczurek: Człowiek, który próbuje się maskować w momentach 
trudnych, stresujących i tak musi się odkryć i pokazać swoją rzeczywistą twarz. 
(18:19:32) StanislawSzczurek: Ponieważ moja praca przez ostatnie 25 lat związana była z 
odpowiedzialnością za innych ludzi i podlegałem w tej pracy wielokrotnie silnym naciskom, 
stresom, z związku z tym nauczyłem się, że tylko pokazywanie prawdziwej twarzy daje szansę 
budowania właściwych relacji między osobami współpracującymi
(18:19:39) Krzysio: Panie StanislawSzczurek ławie - owszem jest TCA ale ono też pewnie naciska 
na szkoly i placówki o obniżenie kosztów. Tak samo naciska pewnie Viceburmistrz na TCA
(18:20:01) StanislawSzczurek: Pragnę również przypomnieć, że jestem osobą wierzącą i 
praktykującą i wiążą się z tym dla mnie określone wartości i zasady. Nie nakładam więc 
maski.
(18:20:05) Gosc_6178: Co sadzi Pan o jakości pracy UM, który posiada certyfikat ISO?
(18:20:10) LukaszJeska: Teraz odpowiedź dla Gosc_8111 o piłkę nożną
(18:20:26) Gosc_8111: czy jako burmistrz będzie pan miał dyzury w takcie któych kazdy 
ieszkaniec bedize mil mozliwosc spotkania sie z panem
(18:20:40) bartek1: Czy wzorem innych miast zamierza sie Pan jako burmistrz czesciej spotykac z 
mieszkancami na Czacie?
(18:21:04) StanislawSzczurek: Nie mogę powiedzieć, że interesuje się piłką nożną tak bardzo 
jak np premier Tusk, gdyż sam przez 10 lat czynnie uprawiałem karate, ale mam świadomość 
jakie emocje budzi piłka nożna w naszym społeczeństwie. 
(18:21:39) Gosc_5666: uzupełnienie ode mnie do wypowiedzi Gosc_6178 na ceryfikat idą duże 
pieniądze a chyba nic z tegoi nie ma poza satysfakcją, pieniądze w błoto
(18:22:35) StanislawSzczurek: Moim marzeniem są mecze 3-cio ligowe w Trzebini na 
poziomie jaki kiedyś oglądaliśmy w wykonaniu Górnika Siersza. Klubem centralnym winien 
być MKS Trzebinia a lokalne kluby pracujące z dziećmi i młodzieżą powinny stanowić 
zaplecze dla naszego klubu centralnego. Mam nadzieję, że zrealizujemy marzenie o boisku 
treningowym ze sztuczną płytą.
(18:23:05) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_2347 (o życzenia)
(18:23:14) StanislawSzczurek: Przede wszystkim tak jak każdemu się życzy, dużo zdrowia i 
powodzenia w wykonywaniu obowiązków radnego powiatowego. 
(18:24:07) LukaszJeska: Gosc_5666, odpowiedź na Twoje pytanie o "bezrobotnych pijaków"
(18:24:15) Gosc_9575: Czy podczas pańskiej przyszłej 4-letniej kadencji piastowania urzędu 
burmistrza zmieni sie atmosfera w urzędzie i podejscie do mieszkańca?
(18:24:32) Krzysio: Nie wiem czy pytanie juz nie padło ale zapytam - co pan sadzi o tym co się 
wydarzyło na 1 sesji nowej kadencji o przełozeniu na termin po wyborach?
(18:24:35) Gosc_6178: Z czatu wynika, że jest Pan rozsądnym kandydatem na burmistrza, dlatego 
zagłosuję na Pana:) Czas na zmiany:)
(18:25:01) StanislawSzczurek: Myślę, że powinniśmy sobie uświadomić, że problemy z 
alkoholem to jest choroba, która czasami dotyka również osób, które nie poradziły sobie 
życiowo. W związku z tym obowiązkiem nas wszystkich jest przede wszystkim zadbać i 
chronić dzieci, które nie z własnej winy w trudnej sytuacji materialnej i społecznej. 
(18:25:02) Gosc_8111: ja też!
(18:25:09) Krzysio: wyboru Przewodniczacego Rady miasta , zastępców itp?
(18:25:14) witek: A co pan zrobi jak nie wygra wybory
(18:26:25) StanislawSzczurek: Ponieważ przez ostatnie 25 lat pracowałem w ludźmi więc moje 
doświadczenie mówi mi, że nikogo nie należy oceniać zbyt pochopnie. I że w życiu musimy 
kierować się zasadą solidarności społecznej. Czy przy tym nie zdarzą się tacy, którzy 
nadużywają naszego dobrego serca? Na pewno tak. Aczkolwiek pamiętajmy, że wszyscy 
jesteśmy ludźmi i raczej starajmy się jeden drugiemu pomagać.
(18:27:15) StanislawSzczurek: Krzysio: Ponieważ to są stwierdzenia a nie pytania więc 



przepraszam, ale nie jestem w stanie się do tego odnieść.
(18:28:14) LukaszJeska: Powoli będziemy kończyć, prosimy o zadawanie ostatnich pytań
(18:28:39) LukaszJeska: Teraz odpowiedz na pytanie Gosc_6178 o iso
(18:28:40) Gosc_2347: Jaka będzie pierwsza decyzja burmistrza S. Szczurka?
(18:28:40) StanislawSzczurek: Myślę, że już wcześniej na ten temat się wypowiedziałem i 
potrzymuję swoją opinię. 
(18:29:03) LukaszJeska: Gosc_2347, takie pytanie już padło w dzisiejszym czasie
(18:29:27) Gosc_9575: Czy powstanie zlobek dla maluszków w trzebini?
(18:29:29) LukaszJeska: Teraz odpowiedź na pytanie Gosc_8111 o spotania zmieszkańcami
(18:29:42) Gosc_5666: Alkoholizm to choroba - zgadzam się. Ale wielu ludzi nie zgadza się abny 
za ich pieniądze utzymywać alkoholików, którzy mogą iść do pracy, ale po co skoro gmina płaci im 
za wszystko.
(18:30:29) StanislawSzczurek: Jak już wcześniej wspomniałem pracując w strukturach firm 
zachodnich zostałem nauczony określonej kultury w relacjach pracownik - pracodawca. Jak 
również w relacjach mężczyzna - kobieta. 
(18:31:02) StanislawSzczurek: W związku z tym, że szczególnie ostatnie 10 lat spędziłem w 
firmie polsko - szwedzkiej gdzie mogłem zobaczyć znakomite wzorce budowania relacji 
społecznych i atmosfery w firmie mogę zagwarantować, że jestem przygotowany do tego aby 
relacje wewnątrz zespołu budować w oparciu o właściwe wzorce i aby one poprawiały 
efektywność współpracy naszego urzędnika z naszym mieszańcem.
(18:31:29) StanislawSzczurek: Wszak każdy z nas czasami bywa klientem, a czasami bywa 
obsługującym klienta. Obsługując klienta rób to tak jak sam chciałbyś być obsłużony.
(18:31:46) LukaszJeska: bartek1, odpowiedź na Twoje pytanie o spotkania z mieszkańcami na 
czacie
(18:32:50) StanislawSzczurek: Doświadczenia jakie wyniosłem z tej kampanii dzięki 
uprzejmości naszych lokalnych mediów przekonały mnie, że jest to znakomita forma 
wymiany informacji pomiędzy mieszkańcami a burmistrzem. Ale pragnę również nadmienić, 
że dużo częściej niż dotychczas mieszkańcy naszego miasta i naszej gminy będą mnie widzieli 
osobiście na terenie naszej gminy. 
(18:33:15) StanislawSzczurek: Wezmę tu przykład z burmistrza naszej zaprzyjaźnionej gminy 
w Niemczech.
(18:33:55) StanislawSzczurek: Krzysio: Uważam, że była to bardzo rozsądna decyzja 
radnych. 
(18:34:02) Użytkownik Gosc_8111 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:34:34) Użytkownik Gosc_8111 [~chat@hidden-4f15c8da.gprs.plus.pl] wszedł do pokoju.
(18:34:35) LukaszJeska: Teraz Pan Stanisław odpowiada na pytanie witek (co Pan zrobi jak Pan nie 
wygra wyborów?)
(18:35:12) StanislawSzczurek: Przez ostatni rok włożyłem całe moje serce, umiejętności, czas i 
wiedzę w przekonanie naszych mieszkańców, że mogę godnie ich reprezentować i dobrze 
zarządzać naszą gminą. Skupiłem się na tym, nie tworzyłem wariantów rezerwowych.
(18:35:12) Użytkownik Gosc_5666 opuścił pokój (quit: Connection closed).
(18:36:06) LukaszJeska: Pan Stanisław odpowiada na pytanie o żłobek w Trzebini
(18:36:43) StanislawSzczurek: Co do żłobka wymaga to analizy. Nie chciałbym rzucać 
pochopnych obietnic. Natomiast jeżeli taka potrzeba wyniknie winniśmy zapewnić możliwość 
pracy matkom dzieki, które wymagają opieki w żłobku. 
(18:37:45) LukaszJeska: To było ostatnie pytanie
(18:37:46) Krzysio: Mądra rada to taka która współpracuje z burmistrzem . Szkoda iż nikt nie 
pokusil się o madrą wypowiedź dla mediów o zaistniałej sytuacji. 
(18:38:35) Krzysio: Wielu nie wi dlaczego tak się stalo.
(18:38:41) witek: Brawo Krzysiu
(18:39:04) witek: my wszyscy wiemy dlaczego
(18:39:13) StanislawSzczurek: Szanowni Państwo, drodzy Internauci, dziękuję Wam bardzo 



za poświęcony czas. Dziękuję wszystkim, którzy w pierwszej turze wyborów zagłosowali na 
mnie, dziękuję konkurentom za walkę fair, dziękuję tym, którzy poparli mnie w drugiej turze 
i proszę wszystkich o udział w głosowaniu i głosowanie na mnie. Pozostaję z poważaniem, 
Stanisław Szczurek. 


